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Baflkan’dan
fiadi TÜRK

Çabalar›m›z 
Destek Görmeli
Ülkemizde herkesten çok sanayici elini tafl›n alt›na

sokuyor; daha çok üretim, daha çok ihracat, daha
çok istihdam için gece gündüz demeden oradan oraya
koflturup duruyor… Ya da bizim Baflkent OSB’de
yapt›¤›m›z gibi üyesiyle, çal›flan›yla, yönetimiyle tafl
üzerine tafl koymak için her gün kafa yoruyor.

Peki, bizim onca çabam›za karfl›n, ayn› anlay›fl› bu
ülkedeki mevki-makam sahibi kiflilerden, di¤er deyiflle
kamudan görebiliyor muyuz?  Bu soruya “evet” demeyi
çok isterdim, ama ne yaz›k ki bu çabalar›m›z›n
karfl›l›¤›n› gördü¤ümüzü söyleyemiyorum.

Kimi zaman mevzuat nedeniyle a¤›r aksak giden
bürokrasi yüzünden, kimi zaman baflka hesaplar
nedeniyle bekledi¤imiz deste¤i bulam›yoruz.

Kamudan beklentimiz sadece ve sadece yasal
sorumlulu¤un yerine getirilmesidir. 

Ülkemizin sanayileflmesinde örnek al›nabilecek
“gelece¤in sanayi kentini” yaratmak için bir yandan
uluslararas› çal›flmalar›m›z ile bir yandan ODTÜ ile
yapt›¤›m›z üniversite-sanayi iflbirli¤iyle yeni ufuklar
açmaya çal›fl›yoruz. Di¤er taraftan y›llard›r Eskiflehir
karayoluna 7 kilometrelik ba¤lant› yolunun kamu
taraf›ndan yap›lmamas›n› izah etmekte güçlük
çekiyoruz. 

Ankara Büyükflehir Belediyesi’nin Nisan 2007’de
yol inflas›na bafllamas›n› hakl› talebimiz olman›n
ötesinde umutla bekliyoruz.  

Bir de, durup dururken önümüze b›rak›lan Organize
Sanayi Bölgeleri Yasa Tasla¤›na ne demeli? Organize
Sanayi Bölgelerinde yat›r›m yapan kat›l›mc›lar›n böyle
bir talebi yok, konuyla ilgili hemen herkesin mevcut
yasadan flikayeti yok... Peki, bu de¤ifliklik düflüncesi
nereden ç›kt›?  Bu soruya da tatmin edici bir yan›t
veren yok… Biz de iflimiz gücümüz yokmufl gibi,
ilgilileri ikna edece¤iz diye o toplant›dan o toplant›ya
koflup duruyoruz.

Lütfen OSB Yasa tasar›s› tasla¤›yla ilgili tart›flmaya
bir son verilsin, sanayici de kafas› rahat olarak, gerçek
ifli olan, üretimine baks›n. Sanayici destek bulursa bu
ülkenin bafl belas› olan istihdam sorununu çözer,
ihracat› artt›r›r, d›fl ticaretteki dengesizli¤i düzeltir;
böylece  arzulanan refah toplumuna yaklafl›lm›fl olur.

Bugün sadece Baflkent OSB’de öngördü¤ümüz
yat›r›mlar›n tamamlanmas› onbinlerce insana ifl
sa¤lamak , milyonlarca dolar ihracat gerçeklefltirmek
demektir. ‹ddial› konufluyorum: Kamu üzerine düflen
görevi yerine getirsin,  bir-iki y›l gibi k›sa sürede
Baflkent OSB’yi, hedeflerinin de üzerine ç›kartarak,
örnek bir sanayi kenti yapar›z.   

Yeter ki, bizim duydu¤umuz heyecan› yetkililerimiz
de duysun, üzerlerine düflen sorumluluklar›n› eksiksiz
yerine getirsinler. Bir de bunca çaba ve fedakarl›¤›m›z›
hafife almas›nlar,  bizi motive etsinler. ‹stedi¤imiz,
çabalar›m›z›n karfl›l›k bulmas›d›r…

Çok mu fley istiyoruz?

Baflkent
OSB’nin art›k 
doktoru da var!
Baflkent Organize Sanayi 
Bölgesi (Baflkent OSB) nin sa¤l›k 
birimi hizmete girdi.

Baflkent OSB’de faaliyet gösteren tesislerde çal›flanla-
r›n sa¤l›klar›yla ilgili sorunlar› çözüm amac›yla ku-
rulmas› planlanan sa¤l›k birimi faaliyete geçti.

Baflkent OSB Sa¤l›k merkezi binas› tamamland›.  Bina-
n›n tamamlanmas›n›n ard›ndan bugünkü gereksinme göz
önünde bulundurularak bir doktor ile bir hemflire görev-
lendirildi. Sa¤l›k birimi, muayene ve ayakta tedavi düzeyin-
de hizmet verecek. 

‹dari bak›m›ndan Temelli Sa¤l›k Oca¤›na ba¤l› olarak
hizmet verecek olan birimde, ihtiyaca göre sa¤l›k persone-
li ile gerekli araç-gereç artt›r›lacak. 

fiimdilik küçük bir ünite olarak çal›flmalar›na bafllayan
sa¤l›k birimi, en k›sa sürede bölgenin tüm sa¤l›k hizmetle-
rini karfl›layacak biçimde yeniden yap›land›r›lacak.
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‹tfaiye birimi,  göreve bafllar 
bafllamaz meydana gelen yang›na 
zaman›nda müdahale ederek, 
yay›lmadan söndürdü.

Baflkent Organize Sanayi Bölgesi (Baflkent
OSB) nde hedefler birbir gerçeklefliyor. Tesis-
lerin kurulup faaliyete geçmesiyle olas› bir

yang›n ve benzeri felaketler nedeniyle ivedilik tafl›yan
Baflkent OSB ‹tfaiye birimi hizmete girdi. 

‹lk aflamada çok amaçl› tek arazözle ifle bafllayan
itfaiye birimi, gereksinim do¤dukça araç-gereç dona-
n›m›n› artt›racak. 

OSB ‹tfaiye biriminin görevlisi Özgür Adal Ker-
vank›ran, yapt›klar› çal›flmalar› konusunda bilgi ver-
di. Kervank›ran al›nan arazözün yang›na su ile mü-
dahalenin yan› s›ra, 700 litre köpük 250 kilogram
kimyevi toz püskürtme özelli¤inin bulundu¤unu söy-
ledi. Yüksek yerlerde mahsur kalan personelin kurta-
r›labilmesi amac›yla 12 metrelik bir portatif merdive-
nin de üzerinde mevcut oldu¤u arazözün bugünkü
gereksinimi karfl›lad›¤›n› belirtti. ‹tfaiye ve Yang›n
Meslek Yüksekokulu’ndan
mezun olan Kervank›ran, ay-
n› zamanda ilkyard›m uz-
man›. Kervank›ran, “Gö-
revimiz, bölgede meyda-
na gelebilecek her tür-
lü yang›n, do¤al afet,
trafik ve ifl kazalar›nda
süratle hareket edip,
verilebilecek en iyi
hizmeti vermektir ”
dedi. 

‹lk yang›n 
ilk müdahale
‹tfaiye teflkilat›n›n kurul-

mas›ndan k›sa bir süre sonra Or-

ganize Sanayi Bölgemizde bulunan bir fabrikada yan-
g›n meydana geldi. ‹hbar› al›r almaz olaya müdahale
eden Baflkent OSB itfaiyesi, yang›n› daha fazla büyü-
meden kontrol alt›na ald›. Bu arada, yang›n›n söndü-
rülmesi için Temelli Belediyesi itfaiyesinden de takvi-
ye istendi. Ancak Temelli Belediyesi araçlar› olay ye-
rine gelmeden Baflkent OSB itfaiyesinin baflar›l› mü-
dahalesi ile yang›n söndürüldü. Can kayb›n›n yaflan-
mad›¤› yang›nda, fabrikada maddi hasar meydana
geldi.

Baflkent OSB’nin itfaiye teflkilat› göreve bafllad›

‹TFA‹YEM‹Z 
“‹fiBAfiI” YAPTI…   
‹TFA‹YEM‹Z 
“‹fiBAfiI” YAPTI…   



Organize sanayi bölgelerine
örnek oluflturan Baflkent
OSB'nin yak›flan bir tesis Ar-

ma ‹laç Fabrikas›… Veteriner ilaçla-
r› alan›nda 22 y›ld›r faaliyet gösteren
Arma ‹laç'›n Yönetim Kurulu Baflka-
n› Dr Cihat Ersümer'in verdi¤i bilgi-
ye göre, Baflkent OSB'de kurulan Ar-
ma ‹laç Fabrikas›, kapasite olarak
Türkiye'nin en büyük yat›r›m› özelli-
¤ine sahip. "Yerli üretimde yüksek
kaliteyle birlikte, ucuz maliyette
dünya çap›nda iddial› olduklar›n›"

TÜRK‹YE'N‹N EN BÜYÜK
VETER‹NER ‹LAÇ FABR‹KASI 
BAfiKENT OSB'DE
Arma ‹laç Fabrikas›'n›n kapasite olarak tek bafl›na 
Türkiye'nin veteriner ilaç ihtiyac›n› karfl›layabilecek 
düzeyde oldu¤unu söyleyen Dr Cihat Ersümer, 
"Kapasite olarak Türkiye'nin en büyük yat›r›m›d›r" dedi.
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söyleyen Yönetim Kurulu Baflkan›
Dr Cihat Ersümer, hem maliyet
hem de fiyat konusunda bütün ül-
kelerin korkulu rüyas› haline gelen
Çinli yat›r›mc›lara "hodri meydan"
dedi Ersümer, 'Buyursunlar gelsin-
ler bizden asla daha ucuza üretim
yapamazlar ve ucuza satamazlar"
dedi.

Baflkent Organize Sanayi Bölge-
si (Baflkent OSB) de faaliyet göste-
ren Arma ‹laç yaklafl›k10 Milyon
dolar yat›r›m yaparak, dünya piya-
sas›na girmeye haz›rlan›yor. Dünya-
daki en son teknojiyi kullanan Ar-
ma ‹laç ucuza maliyette de iddial›.
OSB'deki fabrikas›nda görüfltü¤ü-
müz Dr. Cihat Ersümer flöyle ko-
nufltu:

"Veteriner ilaç alan›nda bu be-
nim dördüncü fabrikam. Daha ön-
ce mini, midi ve maksi fabrikalar
kurdum. OSB'deki bu fabrikam be-
nim ustal›k eserimdir. Bu fabrika
kapasite olarak tek bafl›na Türki-
ye'nin ihtiyac›n› karfl›layabilecek

düzeydedir. Kulland›¤›m›z tablet
teknolojisi, dünyada flu an kullan›-
lan en son teknolojidir. Bizimle bir-
likte dünyada sadece Polonya kul-
lanmaktad›r. Polonya ile eflzamanl›
olarak bu teknolojiyi kullanmakta-
y›z. Penisilin teknolojinisi ise dün-
yada ilk biz kullanmaktay›z. Günlük
yaklafl›k 136.000 flifle enjektabl steril
ürün verebiliriz. Bu Türkiyenin ih-
tiyac›n›n çok üzerindedir."

Yüksek üretim kapasitesine sa-
hip olmalar› nedeniyle ihracata yö-
nelmelerinin zorunlu oldu¤unu
belirten Dr. Cihat Ersümer, konufl-
mas›n› flöyle sürdürdü:

"fiu anda Suriye, ‹ran Irak, Tür-
ki Cumhuriyetler, Rusya,
Gürcistan Arnavutluk ve
Yunanistan ile ba¤lant›
halindeyiz. ‹laç sana-
yinde ürün al›nmadan
önce fabrikan›n gezil-
mesi adettir. Hangi
flartlar alt›nda üretim
yap›ld›¤›n›n görül-

mesi gerekir. Her al›c› bunu gör-
mek ister.Al›flverifl daha sonra ger-
çekleflir.

Al›c›y› buraya getirebilmek için
flu befl kilometrelik ana yol ile ara
yollar›n süratle yap›lmas› gerek-
mektedir."

Fabrikay› sekiz ayda deneme
üretimi yapar hale get›rdiklerini
anlatan Dr. Ersümer, "Fabrika, ka-
pasite olarak Türkiye'nin en büyük
yat›r›m›d›r. Veteriner ilaç alan›nda-
ki di¤er firmalardan 15 y›l ilerde-
yiz"diye konufltu. 

Dr. Cihat Ersümer, fabrikar›nda
sat›fl ve pazarlama elemanlar› da
dahil yaklafl›k 100 kifli istihdam ede-
ceklerini ifade etti.               

Bu fabrikayla birlikte hem fiyat
hem de kalitede dünya ile yar›fl›r
duruma geldiklerini anlatan  Dr Er-
sümer. "Art›k d›flar›ya mal satar ha-
le geldik. 2009 y›l›nda ise ‹nsana
dönük ilaca da girece¤iz" dedi.

Arma ‹laç'›n
Yönetim Kurulu
Baflkan› Dr Cihat
Ersümer
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Baflkan fiadi Türk Baflkanl›¤›n-
daki Baflkent OSB heyeti, Sa-
nayi ve Ticaret Baflkan› Ali

Coflkun’u, Sanayi ve Ticaret Baflkan-
l›¤› Müsteflar› Doç. Dr. Adem fia-
hin’i, Müsteflar Yard›mc›s› Y›lmaz Çe-
ber’i, TOK‹ Baflkan› Erdo¤an Bay-
raktar’›, Ankara Büyükflehir Beledi-
yesi Genel Sekreteri Ramazan Cofl-
kun’u, ODTÜ Rektörü Prof. Dr.
Ural Akbulut’u ziyaret etti. 

Baflkent Organize Sanayi Bölgesi
(Baflkent OSB) yönetimi, yeni y›lla
birlikte bölgemizi tan›tma ve bölge-
mizin daha h›zl› geliflmesi iflin gerek-
li deste¤i sa¤lamak için bir dizi ziya-
ret yapt›.

Baflkent Organize Sanayi Bölgesi
Baflkan› fiadi Türk Baflkanl›¤›ndaki
Baflkent OSB heyeti, Sanayi ve Tica-
ret Bakan› Ali Coflkun’u, Sanayi ve
Ticaret Bakanl›¤› Müsteflar› Doç. Dr.
Adem fiahin’i, Müsteflar Yard›mc›s›
Y›lmaz Çeber’i, Özel Kalem Müdürü
Mustafa Ayd›nalp’i, TOK‹ Baflkan›
Erdo¤an Bayraktar’›, TOK‹ Baflkan

Yard›mc›s› Ça¤atay Göktayo¤lu’nu,
TOK‹ Baflkan› Özel Kalem Müdürü
‹smail Yaz›c›’y›, Ankara Büyükflehir
Belediyesi Genel Sekreteri Ramazan
Coflkun’u, Genel Sekreter Yard›mc›-
s› Yunus Aluç’u, Genel Sekreter Yar-
d›mc›s› Necip Avc›’y›,  ODTÜ Rektö-
rü Prof. Dr. Ural Akbulut’u, ODTÜ
Rektör Yard›mc›s› Canan Cilingir’i,
ODTÜ Genel Sekreteri Haluk Da-
rendeliler’i ayr› ayr› ziyaret etti.

Bakandan destek
Baflkent OSB yönetimi, Bakanl›k

koltu¤una oturdu¤undan bu yana
“örnek bir sanayi kenti” olarak gör-
dü¤ü Baflkent OSB’ye destek veren
Sanayi ve Ticaret Bakan› Ali Cofl-
kun’u makam›nda ziyaret etti. Bafl-
kent OSB Baflkan› fiadi Türk Baflkan-
l›¤›’ndaki heyet, öncelikle bölgede
bugüne kadar kaydedilen geliflmeler
konusunda Bakan Ali Coflkun’a bilgi
verdi. Baflkent OSB’nin kendi d›fl›n-
da karfl›laflt›¤› sorunlar› da Coflkun’a
aktaran heyet,  özellikle yat›r›mc›lar
aç›s›ndan ciddi bir sorun haline ge-
len ve acil çözüm isteyen Eskiflehir
Karayolu’nu Baflkent OSB’yi ba¤la-
yan yol konusunda destek istediler.
fiadi Türk, Coflkun’u, Baflkent

OSB’nin temelini atan Baflbakan Re-
cep Tayyip Erdo¤an ile birlikte fabri-
kalar›n aç›l›fl›na davet etti. Heyet,
bölge hakk›nda gerekli bilgileri ver-
dikten sonra, son günlerin en çok
tart›flma konusu olan Organize Sana-
yi Bölgeleri Yasa Tasla¤› ile ilgili gö-
rüfl ve önerilerini Bakan Coflkun’a
aktard›. Heyet ad›na konuflan fiadi
Türk, organize sanayi bölgeleri ile il-
gili yap›lmak istenen düzenlemele-
rin olumlu yanlar›yla birlikte, özellik-
le yönetim yap›s›n› yeniden düzenle-
yen maddenin, sanayicinin bu bölge-
lere yat›r›m yapma iste¤ini k›raca¤›n›
söyledi. Düzenlemeyle yat›r›m yapan
kat›l›mc›n›n, yat›r›m yapt›¤› bölge-
nin yönetiminde söz sahibi olmaktan
ç›kar›ld›¤›n› anlatan Türk, Bakan
Coflkun’dan “uygulamadan gelen bi-
ri olarak” konuya el atmas›n› istedi. 

Sanayi ve Ticaret Bakan› Ali Cofl-
kun da, Baflkent OSB heyetinin ken-
disini ziyaretten dolay› duydu¤u
memnuniyeti ifade etti. Coflkun, bu-
güne kadar oldu¤u gibi bundan son-
ra da Baflkent OSB’ye her türlü des-
te¤i verece¤ini söyledi. Özellikle böl-
ge için yaflamsal önem tafl›maya bafl-
layan ba¤lant› anayolunun yap›lmas›
için konuyu Ankara Büyükflehir Be-
lediye Baflkan› Melih Gökçek’e ilete-
ce¤ini söyledi.

Sanayi ve Ticaret Bakan› Ali Cofl-
kun, Baflkent OSB yönetiminin, or-
ganize sanayi bölgeleri yasa tasla¤›yla
ilgili olarak da, yat›r›mc›n›n flevkini
k›racak düzenlemelerin yap›lmas›-
n›n sözkonusu olmad›¤›n›, amaçlar›-
n›n yat›r›mc›n›n önündeki baflta bü-
rokratik engeller olmak üzere tüm
engelleri kald›rmak oldu¤unu söyle-
di ve yapacaklar› düzenlemeleri bu
anlay›flla gerçeklefltireceklerini ifade
etti. Ali Coflkun, Baflkent OSB’deki
fabrikalar›n aç›l›fl›n› da memnuniyet-
le yapacaklar›n› söyledi. Baflkent
OSB yönetimi bakanl›¤›n di¤er yetki-
lileriyle yapt›klar› görüflmelerde, böl-
geyle ilgili geliflmeler hakk›nda bilgi
verdiler. 

Gökçek’e yaz›
Baflkent OSB Bülteni’nin Ankara

Büyükflehir Belediyesi yetkililerin-
den edindi¤i bilgiye göre, Sanayi ve
Ticaret Bakan› Ali Coflkun Baflkent
OSB yöneticileriyle yapt›¤› görüflme-
nin hemen ard›ndan Ankara Büyük-
flehir Belediye Baflkan› Melih Gök-
çek’e konuyla ilgili bir yaz› yazd›. Bafl-
kent OSB’nin ba¤lant› yol konusun-

“Destek” 
ziyaretleri
Baflkent OSB yönetimi,
yeni y›lla birlikte bir dizi
ziyaret gerçeklefltirdi.
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daki talebini hat›rlatan Coflkun, Gök-
çek’ten gerekli ilgi ve deste¤in göste-
rilmesini rica etti. 

Belediyeyi ziyaret
Baflkent OSB yönetimi, Ankara

Büyükflehir Belediyesi Genel Sekrete-
ri Ramazan Coflkun’u, Genel Sekre-
ter Yard›mc›s› Yunus Aluç ile Genel
Sekreter Yard›mc›s› Necip Avc›’y› da
makam›nda ziyaret etti. Bölgedeki
geliflmeleri anlatan Baflkent OSB yö-
netimi, özellikle bölgeye yat›r›m›n
h›zland›r›lmas›n›n önünde en büyük
engel olan Eskiflehir Karayolu’nu böl-
geye ba¤layan yolun bir an önce ya-
p›lmas› iste¤ini illetti. Yat›r›mc›n›n
özellikle yurt d›fl›ndan gelen müflteri-
ye “harabe” haline gelen yolu göster-
memek için fabrikas›na götüremedi-
¤ini, bu durumun yeni yat›r›mc›y›
bölgeye yat›r›m yapmaktan cayd›rd›-
¤›n› belirten Baflkent OSB yönetimi,
soruna en k›sa sürede çözümün zo-
runlu hale geldi¤ini ifade etti. Anka-
ra Büyükflehir Belediyesi Genel Sek-
reteri Ramazan Coflkun ile yard›mc›-
lar› Yunus Aluç ve Necip Avc› da, ko-
nuyla ilgili gerekli hassasiyeti göstere-
ceklerini belirttiler.

Bu arada edinilen bilgiye göre,
Baflkent OSB yönetiminin giriflimleri-
nin ard›ndan anayolun yap›m› 2007
y›l› program›na al›nd›. 

Ankara Büyükflehir Belediyesi k›sa
bir süre içerisinde öncelikle mevcut
yolun ”iyilefltirmesini” yapacak. Ar-
d›ndan da, kesin çözüm olarak görü-
len anayol yap›lacak. 7 kilometrelik
anayol, 30 metre geniflli¤inde, üç ge-
lifl üç gidifl alt› flerit olacak.

TOK‹ ziyaret
Baflkent OSB yönetimi, TOK‹ Bafl-

kan› Erdo¤an Bayraktar’›, TOK‹ Bafl-
kan Yard›mc›s› Ça¤atay Göktayo¤lu
ile TOK‹ Baflkan› Özel Kalem Müdü-
rü ‹smail Yaz›c›’y› da makam›nda zi-
yaret etti. Ziyarette, TOK‹ yetkilileri-

ne bölgedeki çal›flmalarla ilgili bilgi
verildi. 

ll. etab›n planlamas›
Baflkent OSB yönetimi, ODTÜ

Rektörü Prof. Dr. Ural Akbulut, OD-
TÜ Rektör Yard›mc›s› Canan Cilingir
ile ODTÜ Genel Sekreteri Haluk Da-
rendeliler’i makam›nda ziyaret etti.
Ziyarette, ODTÜ ile Baflkent OSB’nin
imzalam›fl oldu¤u sanayi üniversite ifl-
birli¤i protokolü çerçevesinde 2007
y›l›nda yap›lacak çal›flmalar de¤erlen-
dirildi. Görüflmelerde, II. etab›n üni-
versite-sanayi iflbirli¤i çerçevesinde
birlikte planlamas› da ele al›nd›.
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Ortak Platformda Baflkent OSB’yi Baflkan fiadi
Türk, Baflkanvekili Cavat Kömürcü ve Hukuk
Dan›flman› Av. Abidin fiahin temsil etti.

Organize Sanayi Bölgeleri Ortak Platformu,
Organize sanayi bölgeleriyle ilgili haz›rlanan
yasa tasla¤› konusunda ortak görüfl oluflturarak,

Sanayi ve Ticaret Bakanl›¤›’na sunulacak metni
haz›rlamak için çal›flmalar›n› sürdürüyor. Ortak
Platform Ankara’dan sonra ‹zmir ve ‹skenderun’da da
topland›. 

Ortak Platformun her iki toplant›s›nda, Baflkent
OSB’yi Baflkan fiadi Türk, Baflkanvekili Cavat
Kömürcü ve Hukuk Dan›flman› Av. Abidin fiahin tem-
sil etti. Ortak Platformda söz alan temsilciler,
Organize sanayi bölgeleri yasas›nda günün koflullar›na
uygun baz› de¤iflikliklerin gerekebilece¤ini, ancak
yasan›n ana temas›n›n korunarak, organize sanayi böl-
gelerinin yönetme hakk›n›n kat›l›mc›larda olmas›
gerekti¤i görüflünde birlefltiler.

Bu arada, toplant›da konuflan Baflkent OSB
Baflkan› Türk, sanayicilerin, y›llarca emek vererek, ser-
maye koyarak meydana getirdikleri organize sanayi
bölgelerinde söz sahibi olmalar›n›n en do¤al haklar›
oldu¤unu söyledi. Türk, “ Hiç kimse bizim bölgemizi,
bizim fabrikam›z› bizden daha iyi yönetemez.  Çünkü
biz oraya ak›tt›¤›m›z al›n terimizin ne kadar de¤erli
oldu¤unu biliyoruz” dedi. 

Ortak Platform toplant›lar› sürüyor
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Baflkent OSB Baflkan› fiadi
Türk, Bölgemizde 2006 y›l›n-
da gerçeklefltirilen faaliyetler
ile 2007 y›l›n›n hedeflerini

aç›klad›. Türk, 2006 y›l› için öngördük-
leri hedefleri gerçeklefltirdiklerini, an-
cak yap›m› Baflkent OSB’nin yetkisin-
de olmayan Eskiflehir Karayolu’nu Bafl-
kent OSB’ye ba¤layan yolun gerçekle-
flememesinin s›k›nt›s›n› yaflad›klar›n›
anlatt›. Türk, bu y›l 100 fabrikay› üreti-
me geçireceklerini, ancak kamunun
üzerine düflen görevi yapmas› halinde
2007 y›l›nda üretime geçecek fabrika
say›s›n›n 240’a ulaflabilece¤ini aç›klad›.
Baflkent OSB Baflkan› fiadi Türk, her
zaman kendilerine destek olan Sanayi
ve Ticaret Bakan› Ali Coflkun gibi di¤er
kamu kurulufllar›n›n da üzerine düflen
görevi yapmas› halinde, sadece Türki-
ye’nin de¤il, Avrupa’da da örnek gös-
terilecek bir sanayi kentini k›sa bir za-
man içinde hayata geçirebileceklerini
söyledi.

Türk’ün Baflkent OSB Bülten’inin
sorular›na verdi¤i yan›tlar flöyle:

n 2006 y›l›n› de¤erlendirecek olur-
sak, bu y›l içinde neler yap›ld›, hedefle-
rinize ulaflt›¤›n›z› söyleyebilir misiniz?

2006 y›l›nda öngördüklerimizin he-
men hepsini yapt›k. Yap›lmas›n› düflü-
nüp yapamad›klar›m›z, bizim d›fl›m›z-
daki ifller. Örne¤in; Eskiflehir Yolunu,
bölgemize ba¤layan yol gibi…

Büyüdük
n 2006 y›l› içinde Baflkent OSB ola-

rak ll etapla birlikte ne kadar büyüdük,
ll. etapta çal›flmalar hangi aflamada?

Bildi¤iniz gibi, Baflkent OSB’nin ge-
niflleme alan› içerisinde olan 4.100 dö-
nümlük arazi, Toplu Konut idaresin-
den aç›k ihaleyle al›narak bölgemize
kat›lm›flt›r. 5.100 dönümlük alana ila-
veten Toplu Konuttan al›nan 4.100 dö-
nümlük araziyle birlikte Baflkent OSB,
toplam 9.200 dönümlük bir alana sa-
hip olmufltur.

II. Etab›n ‹mar plan› ve Parselasyon
planlar› ile uygulamalar› için Haziran
2006 ay›nda ihale yapt›k. 1/1000 ölçek-
li harita haz›rland›.  Yap›laflma amaçl›
jeolojik etüt raporunu haz›rlay›p ilgili
mercilere onaylatt›k. 2007 y›l› içerisin-
de imar plan› ve parselasyon planlar›n›
bitirece¤iz.

Yolumuz yap›lacak
n 1. Etapla ilgili çal›flmalar hangi

aflamada? Özellikle anayolun yap›lma-
s› konusunda beklentiler var?

Genelde 2006 y›l› için hedeflerimizi
aflm›fl bulunuyoruz. Yaln›z Eskiflehir
Yolu’nu bölgemize ba¤layan anayolu-
nun yap›lmas› konusunda s›k›nt›m›z
var. O da bildi¤iniz üzere Ankara Bü-
yükflehir Belediyesi’nin görev alan›
içindedir. Hem Sanayi Bakan›m›z ile
hem Ankara Büyükflehir Belediyemiz
yetkilileriyle yapt›¤›m›z görüflmeler so-
nuç vermeye bafllad›. Giriflimlerimiz so-
nucu yolumuzun yap›lmas› Büyükfle-
hir Belediyesi Encümeni’nin gündemi-
ne al›nd›. Öncelikle mevcut yolumuzu
iyilefltirme çal›flmalar› yap›lacak. Para-
lelinde de sorunu temelden çözümle-
yecek olan Baflkent OSB'yi ve bölgeyi
Ankara Eskiflehir Devlet karayoluna
ba¤layacak ana yolumuz yap›lacak.

2007 yat›r›m program›na al›nan yakla-
fl›k 7 kilometrelik anayolumuz, 30 met-
re geniflli¤inde, üç gelifl üç gidifl alt› fle-
rit olacak.

n Anayolu bölgemize ba¤layacak
olan TCDD’n›n yapmaya bafllad›¤› üst
geçit var. O ne zaman tamamlan›yor?.

Giriflimlerimiz sonucu Baflkent
OSB'yi Ankara Eskiflehir Devlet karayo-
luna ba¤layacak 7 kilometrelik yolun
bir parças› olan TCDD üst geçidinin
yap›m›na baflland›.  8’er metrelik 2’fler
fleritlik gelifl-gidifl yollar› ve 1’er m. Ge-
niflli¤inde yaya yolu olan 18,75 m ge-
niflli¤inde haz›rlanan üst geçit inflaat›
yüzde 90 oran›nda tamamlanm›flt›r.

Ankara ‹stanbul H›zl› tren projesi
kapsam›nda olan bu köprü geçifli ve
ba¤lant› yollar› proje Müteahhidinin
TCDD ye olan taahhüdü do¤rultusun-
da 2007 y›l› Mart-Nisan aylar› içerisin-
de tamamlanmas› gerekmektedir.  

Alt yap› tamam
n 1. Etap Bölgemizin iç yollar›n›n

durumu nedir?
Bölgemizin l. etab›n›n iç yolar›n›n

toplam› 31bin 348 metredir. Bunun 31
bin 030 metresinin kaz› ve dolgu iflleri
tamamlanm›flt›r. Geri kalan 318 metre
uzunlu¤undaki 19. Cadde’nin kaz› ve
dolgusu bu y›l tamamlanacakt›r. 

31.348 metre olan ana arterlerinin,
yani bulvarlar›m›z›n stabilize alt temel
iflleri tamamen bitirilmifltir. Asfaltlama
ifline henüz girmedik. Süren inflaatlar
nedeniyle yap›lacak asfaltlamalar bozu-
labilir diye. Ancak, bu y›l içinde 2. kat
plentmiks temel yap›lmas› iflleri ta-
mamlanacak. Toplam 461.150 metre-
karelik yol güzergah›n›n asfalt çal›flma-
lar›na bafllanacakt›r.

n Alt yap› konusunda ciddi bir soru-
numuz yok gibi, alt yap›lar› konu bafl-

Baflkent OSB Baflkan› fiadi Türk, Baflkent OSB Bülteni’ne
Baflkent Organize Sanayi Bölgesi’nde 2006 y›l›nda yap›lan
çal›flmalar› anlatt› ve 2007 y›l› hedeflerini aç›klad›.

“100 fabrikay› 
iflletmeye açm
“100 fabrikay› 
iflletmeye açm
“100 fabrikay› 
iflletmeye açm

Baflkent OSB Baflkan› fiadi Türk 2007 hedefini 
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aç›klad›:

l›klar›yla de¤erlendirirsek, flu
anda durum nedir?

At›ksu flebekesi: Toplam
32 bin 762 metre olan pis su
flebekesi % 98 oran›nda ta-
mamlanm›flt›r. Kalan 318
metre uzunlu¤undaki
19.caddenin at›ksu hatt› bu
y›l içerisinde tamamlana-
cakt›r. 

Kullanma suyu: Toplam
37 bin 803 metre uzunlu¤un-
daki kullanma suyu flebekesi
hatt›n›n 37 bin 485 metresi ta-
mamlanm›flt›r. ‹nflaat halinde-
ki yat›r›mc›lardan, yap› kullan-
ma izni alana kadar su bedeli
alm›yoruz. 2006 y›l›nda oldu-
¤u gibi, bu y›l da talepte bulu-
nan her kat›l›mc›ya su sayac›
ve kullanma suyunu sa¤laya-
ca¤›z.

Ya¤mur suyu flebekesi: 34
bin metre olan ya¤mur suyu fle-
beke hatt›n› tamamlad›k

Elektrik fiebekesi: ‹ç da¤›t›m
flebekesinin yüzde 90’n›n› tamamla-
d›k.12 adet trafo binas›n›n inflaat›n›
da bitirdik; iç donan›m›n›n ise yüzde
55’ini tamamlad›k. 

2007 y›l›n›n Haziran-Eylül aylar› ara-
s›nda flebeke inflaat› ve ayd›nlatma için
1.393.289 YTL’si OG 1.356.711 YTL
Ayd›nlatma olmak üzere yak-
lafl›k 2.750.000 YTL yat›-
r›m yapmay› planl›yoruz.

Do¤algaz: Bölgemize
do¤algaz sa¤lamak ama-
c›yla E.G.O Genel Müdür-
lü¤ü ile görüflmelerimiz sü-
rüyor. E.G.O yetkilileri, Or-
ganize Sanayi Bölgemizin ih-
tiyac› olan do¤algaz miktar›-
n›n tespitinden sonra detay-
l› bir çal›flma yapacaklar›n›
ve en k›sa süre içerisinde
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do¤algaz ba¤lant›s›n› gerçeklefltire-
ceklerini ifade ettiler.

E.G.O Genel Müdürlü¤ü’ne yat›-
r›mc›lar›m›z›n y›ll›k ortalama do¤al-
gaz tüketim miktarlar›n› bildirdik. Fi-
zibilite, proje ve maliyet çal›flmalar›na
bafllad›k.

Telefon: ‹mzalanan protokol kap-
sam›nda; santral binas› tamamlan›p
Türk Telekom A.fi.’ye teslim edildi.
Türk Telekom A.fi’ de yapmas› gere-
ken çal›flmalar›n önemli bir bölümü-
nü tamamlayarak, isteyen kat›l›mc›-
m›za telefon ve ADSL ba¤lant›s› sa¤-
land›. ‹nflaat aflamas›nda olan veya fa-
aliyete geçen kat›l›mc›lar›m›za talep-
leri halinde telefon ve ADSL ba¤lan-
t›s› hemen yap›l›yor.

Çevrede örnek olaca¤›z
n Baflkent OSB’nin çevre konu-

sundaki duyarl›l›¤›n› biliyoruz. Y›llar-
dan beri süren “Çevre mi, sanayi mi?”
tart›flmalar›na “Sanayi ile birlikte çev-
re” diyerek bu konudaki hassasiyetini
ortaya koydu. Bu konudaki çal›flmala-
r›m›z hangi aflamada?

Çevre feda edilmeden sanayilefl-
menin nas›l olaca¤›na bir örnek ola-
cak Baflkent OSB. Sanayi bölgemizin
iç k›s›mlar› oldu¤u gibi çevresi de ade-
ta bir yeflil kuflak olacak.  l. etap ile ll.
etap aras›nda kalan Ankara Çay›’n›n
etraf›n› yeflillendirerek, a¤açland›ra-
rak bir mesire yeri gibi yapaca¤›z. Böl-
gemizin toprak karakterine uygun
a¤aç ve bitki türleri belirlendi. Yeflil
alan çal›flmalar›na Bölge Müdürlü¤ü
ofisinin bulundu¤u alandan a¤aç di-
kilerek ve çimlendirilerek baflland›. ‹fl-
letmeye geçen tüm sanayicilerimiz de
yeflillendirme ve a¤açland›rma çal›fl-
malar›yla Bölgemizin güzelleflmesine
katk› yap›yorlar.

Bunlar› yapmak yetmiyor. Bu ko-
nularda daha iyi organize olmak için
iflleri tek elden ve planl› yürütmek
için örgütlenmek gerekiyor. O ne-
denle Bölge Müdürlü¤ümüz bünye-
sinde Çevre Birimi oluflturduk, bu gö-
revi yürütmek üzere bir Çevre Mü-
hendisi al›p görevlendirdik. Bölge-
mizdeki fabrikalar›n çevreye zarar ver-
memesi için ASO-KOSGEB çevre la-
boratuar› ile protokol yapt›k. Bu pro-
tokol uyar›nca,  Çevre Yönetim Plan›
kapsam›nda endüstriyel kirlilik tespiti
ve üretime geçen firmalar›m›z›n pro-
ses kontrolü ve tespitini yap›yoruz.
Daha önce de ifade etti¤im gibi, at›k
su ar›tma tesisimizi kurma çal›flmalar›-
m›z da devam ediyor. Sonuç itibariyle
sanayicinin temel amac›n›n çevreyi
koruyan, gözeten, onunla birlikte ya-
flayan olmas› gerekti¤ine inan›yor ve

bunun gere¤ini yapmaya çal›fl›yoruz.
Özetle çevre konusunda örnek olmak
istiyoruz.

n Nakliye maliyetlerinin düflürül-
mesinde demiryollar›n›n önemini tak-
tir edersiniz. Bölgemiz için bunun ön-
celikli koflulu olan Demiryolu yükle-
me ve boflaltma istasyonu ne zaman
yap›lacak? 

Demiryolu yükleme ve boflaltma is-
tasyonunun kat›l›mc›lar›m›z ve bölge
aç›s›nda önemini biliyoruz. Yat›r›mc›-
lar›m›z›n hammadde sa¤lamas›nda
ve ürünlerinin nakliyesinde piyasa ile
mümkün oldu¤unca rekabet edebil-
mesi için ucuz ulafl›m arac› olan de-
mir yolu tafl›mac›l›¤›n›n ilk ad›m›
olan Yükleme-boflaltma istasyonunun
inflas› için projelerin haz›rlanmas›na
bu y›l bafll›yoruz. Demiryolu idaresi ve
Ulaflt›rma Bakanl›¤› ile iliflkilerimizi
giderek artan oranda sürdürüyoruz.
‹darenin bizi ve projeyi do¤ru anlad›-
¤›n›, gere¤ini en k›sa sürede yapaca¤›-
n› biliyoruz.

n Tesislerin yap›m›yla birlikte, do-
¤al olarak güvenlik konusu da önem
kazanmaya bafllad›. Güvenlik önlem-
leriyle ilgili çal›flmalar hangi aflamada?

H›zla yap›laflan Baflkent OSB'nin
çevre güvenli¤ini sa¤lamak amac› ile
tren hatt›n›n geçti¤i do¤u yakas› ve
do¤al bir bariyer olan Ankara çay› ke-
narlar›n›n haricinde ki s›n›rlar, çitle
çevrildi. Bu y›l tel çitle çevrilmeyecek
bir yer kalmayacak. 

n Faaliyete bafllayan kat›l›mc›lar›-
m›z›n bir di¤er önemli beklentisi olan
sa¤l›k oca¤›yla ilgili çal›flmalar ne du-
rumda?

Sa¤l›k Bakanl›¤› yetkilileriyle yapt›-
¤›m›z görüflme sonucu sa¤l›k birimi-
mizi hizmete soktuk. Bölge Müdürlü-
¤ümüzde muayene ve ayaktan tedavi
düzeyinde hizmet veren birimde, bir
doktor ve hemflire göreve bafllad›. 

Baflkent OSB’nin yeni merkezi
n Baflkent OSB’nin bugün kullan›l-

makta olan Bölge Müdürlü¤ü binas›
yetersiz kalmaya bafllad›. Yeni yöne-
tim merkez binas›n› ne zaman yapma-
y› düflünüyorsunuz?

Baflkent OSB'nin merkez binas›n›
sosyal donat› alan› için ay›rd›¤›m›z
alanda yapaca¤›z. Projesi için yar›flma
düzenleyece¤iz. Bölgemize yak›flan
bir projenin seçiminin ard›ndan bu
y›l içinde yeni binam›z›n inflaat›na
bafllamay› planl›yoruz.

n Baflkent Yat›r›m A.fi.nin çal›flma-
lar› nas›l gidiyor?

Baflkent Yat›r›m A.fi.’nin Organize

sanayi bölgemize paralel olarak gelifle-
ce¤ine ve büyüyece¤ine inan›yorum.
Bölgemizin beton parke, kilit tafl›, bri-
ket gibi gereksinimlerini karfl›lamas›
amac›yla kurulacak tesisimizi bu y›l
içerisinde faaliyete geçirecek. Tesis sa-
dece Baflkent OSB’nin ihtiyaçlar›n›
karfl›lamayacak, d›flar›ya da mal sata-
cakt›r. Ayr›ca 60 ton kapasitede kan-
tar yapt›rarak, kat›l›mc›lar›m›z›n hiz-
metine sunduk.

Birlik olaca¤›z
n Kat›l›mc›lar›n›zla, kat›l›mc›lar›n›-

z›n tesislerinde çal›flanlar› ev sahibi
yapmak iflin bir girifliminiz var m›?

Ben Baflkent OSB’ye bir kulüp
mant›¤›yla bak›yorum. Bizim burada-
ki ortakl›¤›m›z ve dayan›flmam›z sade-
ce Baflkent OSB ile s›n›rl› kalmamal›-
d›r. Biz sosyal örgütlenmemizle, örne-
¤in konutta oldu¤u gibi gereksinim
duydu¤umuz farkl› alanlarda birlikte-
li¤imizle bir bütün olmal›y›z. Kat›l›m-
c›lar›m›z ve çal›flanlar› için konut ko-
operatifi kurarken, flirket kurarken,
sosyal çabalar›m›z› Baflkent Sanayici-
ler Derne¤i (BASAD) ni kurarken bu
mant›kla hareket ediyoruz. Anlatt›-
¤›m bu çerçevede kat›l›mc›lar›m›z ile
çal›flanlar›n›, ifl yerlerine yak›n ev sahi-
bi yapmak için kurdu¤umuz koopera-
tif arsas›n› ald›. Çok k›sa süre içerisin-
de burada da önemli ad›mlar ataca-
¤›z.

n Bir de ODTÜ ile üniversite-sana-
yi iflbirli¤i protokolü imzalam›flt›n›z,
çal›flmalar hangi aflamada?

Türkiye’nin en seçkin üniversite-
lerinden birisi olan ODTÜ ile imzala-
d›¤›m›z iflbirli¤i protokolü çerçevesin-
de gerek Baflkent Organize Sanayi
Bölgesi’nin kendi gereksinimleri, ge-
rekse üyelerinin gereksinimleri olan
ARGE çal›flmalar›, Teknokent, Tek-
nopark gibi çal›flmalar›n planlamas›-
n›n öncelikle yap›lmas› konusunda
mutabakat sa¤lad›k. ODTÜ’nün bi-
limsel çal›flmalar›n› OSB uygulama
alan›nda hayata geçirmesi konular›n-
da anlay›fl birli¤ine vard›k. Böylece bi-
limsel ve teknolojik çal›flmalar›n sana-
yimize yeni ufuklar açmas›n› hedefle-
dik. Hedeflerimiz do¤rultusunda ça-
l›flmalar›m›z devam ediyor.

Bu arada alm›fl oldu¤umuz 4.100
dönümlük ll. etap arazinin ülkemiz ve
di¤er ülkelerin ihtiyaç duydu¤u önce-
likli sanayi ürünleri dikkate al›narak
planlamas›n› üniversite-sanayi iflbirli¤i
çerçevesinde ODTÜ ile birlikte yürü-
tüyoruz. ODTÜ ile iflbirli¤i konusun-
da bu y›l daha somut uygulamalar›-
m›z olacakt›r. n



Baflkent OSB’ye yat›r›m yap-
mak isteyen firmalar›n ilgile-
ri art›yor. Yap›laflmas›yla,

çevresiyle ve üretim teknolojisiyle
Türkiye’nin en ça¤dafl sanayi bölge-
si olmas› nedeniyle “Gelece¤in Sa-
nayi Kenti” olarak nitelendirilen
Baflkent OSB’ye, yurt içinde ve yurt
d›fl›nda firmalar›n ilgisi art›yor. 

Baflkent OSB’nin ODTÜ ile bir-
likte l. etaptan farkl› olarak savun-
ma sanayi yat›r›mlar› için planlad›¤›
ll. etaba, savunma sanayinde faali-
yet gösteren firmalar›n ilgisi art›yor.

Bu çerçevede, Savunma Sanayi
Müsteflarl›¤›’ndan uzmanlar›n da
aralar›nda bulundu¤u savunma sa-
nayi alan›nda ülkemizin önde ge-
len kurulufllar›, ROKETSAN, TA‹,
HAVELSAN ve FNSS Savunma Sis-
temleri A.fi’nin yetkililerine Bafl-
kent OSB’de brifing verildi. 

Baflkent OSB Yönetim Kurulu
Baflkan Vekili Cavat Kömürcü ile
ODTÜ B‹LT‹R Baflkan› Prof. Dr.
Mustafa ‹lhan Gökler taraf›ndan ve-

rilen brifingde, bölgede bugüne ka-
dar yap›lan çal›flmalar, bundan son-
ra yap›lacak çal›flmalar ve hedefler
konusunda firmalara bilgi verildi;
firma yetkililerinin sorular› yan›tla-
d›.

Toplant›ya; Savunma Sanayi
Müsteflarl›¤›’ndan Ali ‹hsan Öz-
türk,  R.Savafl Mato¤lu, Ahmet Sefa
Sat›r, Yavuz Ekinci ROKET-
SAN’dan fiule Alatafl,  F.Murat Di-
rik TA‹’den Bar›fl Koçer,  Aykut Alp
Berk ODTÜ Biltir’den Prof. Dr.
Mustafa ‹lhan Gökler, Arzu Öztürk
FNSS Savunma Sistemleri A.fi’den
S.Melih fiahin HAVELSAN’ dan
Nuri Avc›o¤lu kat›ld›lar. Baflkent
OSB’nin brifinginden memnuni-
yetlerini ifade eden konuklar, geze-
rek gördükleri bölgedeki geliflme-
lerden etkilendiklerini ifade ettiler.

FNSS Savunma Sistemleri
A.fi ye özel brifing…
Bu arada, Savunma Sanayi

Müsteflarl›¤›’ndan uzmanlar›n da
aralar›nda bulundu¤u savunma
sanayi alan›nda ülkemizin önde
gelen firmalar›na verilen brifin-
ge kat›lan FNSS Savunma Sistem-
leri A.fi yetkililerine özel olarak
ayr› bir brifing daha verildi.  

Brifingi, Baflkent OSB Yöne-
tim Kurulu Baflkan› fiadi Türk
sundu. Türk, firma yetkililerine
Baflkent Organize Sanayi Bölgesi
ve bölge içinde yer alan ll. etap
özel savunma sanayi alan›yla ilgi-
li genifl aç›klamalarda bulundu.

Baflkent OSB’de verilen bri-
finge; FNSS Savunma Sistemleri
A.fi Genel Müdür Hüseyin Ese-
nergül,  Teknik Genel Müdür
Yard›mc›s› Serhan Dilbaz, Pazar-
lama Müdürü Ceyhun Suer, Ar-
Ge ve Tasar›m Müdürü Can
Özelçi, Bak›m fief Vahdet Carlak
ve ‹malat Mühendisli¤i fiefi Me-
lih fiahin kat›ld›lar.

Brifigte, savunma sanayinin
bugünkü durumu ve hedefleri
de konufluldu. Baflkent OSB’den
olumlu izlenimlerle ayr›lan FNSS
yetkilileri, bölgeye olan ilgilerini
sürdüreceklerini ifade ettiler.

ASELSAN’a brifing
Bu arada, savunma sanayi ala-

n›ndaki faaliyetleriyle ülkemizin
önde gelen kurulufllar›ndan olan
ASELSAN da Baflkent OSB ile ya-
k›ndan ilgileniyor. Üst düzey yet-
kililerinden oluflan ASELSAN he-
yeti Baflkent OSB’yi ziyaret ede-
rek bölgeye ilgili bilgi ald›. Bafl-
kent OSB Bölge Müdürlü¤ü’nde
verilen brifinge, Baflkent OSB yö-
neticilerinden Burhan Akkoç,
Mehmet Ergin ve Yaflar Al›çl› ka-
t›ld›.

Baflkent 
OSB’ye 
ilgi yo¤un
Baflkent OSB ll. etapta ODTÜ ile birlikte planlanan 
savunma sanayi özel bölgesine, savunma 
sanayinde faaliyet gösteren firmalar›n ilgisi art›yor.

11

Baflkent 
OSB’ye 
ilgi yo¤un
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Baflkent Organize Sanayi
Bölgesi  (Baflkent OSB)
nde faaliyete geçen KOP

Enerji, at›k ya¤lardan Bio Dizel
üreten makineler üretiyor. Fir-
man›n, yapt›¤› makineler at›k
ya¤lardan üretti¤i bio dizel bir
yandan ekonomiye katk›da bulu-
nurken, di¤er yandan temiz ol-
mas› nedeniyle havay› kirletme-

di¤i için çevreye de zarar vermi-
yor.

Dünyan›n fosil yak›tlar yerine
koyaca¤› alternatif enerji aray›fl›
içinde oldu¤u günümüzde KOP
Enerji, yemeklerden artakalan
hayvani ve bitkisel ya¤ at›klar›n›
dizel yak›ta çeviren Bio dizel ma-
kineleri ile adeta devrim yarat›-
yor. 

Firman›n üretti¤i ve bir sebil
su tank› büyüklü¤ünde olan ma-
kinelerin kullan›m› da çok basit.
30 litre at›k ya¤ makineye konu-
yor ve tek bir tufla basarak mazot
elde ediliyor. 

KOP Enerji Yönetim Kurulu
Baflkan› Cahit Y›ld›r›m, elde edi-
len mazotun fosil yak›t mazotun-
dan hiçbir fark› olmad›¤›n› belir-
terek, çok rahatl›kla kullanabilen
dizelin araçlara hiçbir zarar ver-
medi¤ini özellikle belirtiyor.

Baflkent OSB’deki fabrikas›n-
da görüfltü¤ümüz Cahit Y›ld›r›m,
flöyle konufltu: 

“Bio dizel bundan yaklafl›k 15
y›l önce Avrupa’da üretilmeye
baflland›. Özellikle Büyükflehir
belediyeleri bunu teflvik ettiler.

Bizim ülkemizde ise körfez kri-
zinden sonra akaryak›t fiyatla-

r› çok yükselince ilgi görme-
ye bafllad› ve h›zla yay›ld›.

Sektör h›zla geliflince is-

tenmeyen fleyler de oldu kalite
h›zla düfltü. Bizim firmam›z ise
bütün bunlar› görerek yaklafl›k 2
y›l önce faaliyete bafllad›. ‹lk
etapta bizde büyük endüstriyel
tesisler kurduk. Ama burada gör-
dü¤ümüz fley flu oldu: özellikle
büyük flirketler, inflaat flirketleri,
nakliyeciler, çiftçiler dizellerini
kendileri üretebilirler. Bu daha
ekonomik oluyor ve özellikle ka-
liteyi kendi kontrolleri alt›nda
tutabiliyorlar. 2006 y›l› flubat
ay›nda biz dizelmatik diye bir ma-
kine ç›kard›k. Bu makinenin
özelli¤i tek bir parçada bio dizel
üretiminin tamam›n› yapmas›yd›.
Ve otomatik olarak çal›fl›yordu.
Günlük kapasitesi ise bir tondur.
Bu makine sadece Türkiye’de de-
¤il Avrupa Birli¤i üyesi ülkeler-
den de çok büyük bir ilgi gördü.
Romanya, Yunanistan ve ‹talya’ya
ihracat yapt›k. Daha sonra yapt›-

Bas dü¤meye 
evinde Bio 
dizel üret
KOP Enerji Yönetim Kurulu Baflkan› Cahit Y›ld›r›m, 
“Evinizdeki veya iflyerinizdeki at›k ya¤lar› 
makinenin içinde biriktirerek, tek bir tufla 
basarak bio dizel elde edebilirsiniz” dedi.

KOP Enerji Yönetim 
Kurulu Baflkan› 
Cahit Y›ld›r›m



¤›m›z araflt›rmalarda bir at›k ya¤
sorunu oldu¤unu gördük. Özel-
likle restaurantlar, oteller gibi
yerlerde büyük miktarda at›k ya¤
ç›kmaktad›r. fiöyle örnek vermek
gerekirse 2005 y›l›nda Türkiye’de
ortaya ç›kan at›k ya¤ 350.000 ton-
dur. Yasalara göre bunun toplan-
mas› gerekmektedir. Maalesef
toplanabilen miktar 70-80 bin
tondur. Geriye kalan 250 bin ton-
dan fazla at›k ya¤ ya çöpe dökül-
dü ya da korsan g›da olarak sofra-
m›za geldi. Bu son derece kanse-
rojen bir maddedir, çevre için bü-
yük bir sorundur. Halbuki biz bu-
nu bio dizele çevirerek hem in-
sanlar›n kendi bütçesine, hem de
ekonomiye katk› sa¤layabiliriz.
Bunun üzerine yapt›¤›m›z araflt›r-
malar sonucunda dizelmatik isim-
li makinemizi yapt›k. Dizelmatik
bir çamafl›r makinesinden biraz
daha büyük boyutlarda 110 cm
yüksekli¤inde ve 40 cm eninde-
dir. Kokusuz ve sessiz çal›flan bir
makine, tam otomatik çal›flan bir
makine. Evinizdeki veya iflyeriniz-
deki at›k ya¤lar› bunun içine bi-
riktiriyorsunuz, firmam›z›n üretti-
¤i bir kimyasal›m›z› ekliyorsunuz
ve tek bir tufla bas›yorsunuz. Yak-
lafl›k 4 saat sonra her türlü dizel
arac›n›zda kullanabilece¤iniz bir
yak›t elde ediyorsunuz. Bu hem
ülke ekonomisine milyonlarca do-
lar katk› hem çevreye büyük bir
katk›d›r. Biliyorsunuz ki çöplük-
lerde ç›kan yang›nlar›n en büyük
sebebi ya¤d›r. Ya¤ ayr›ca kanali-
zasyonlar›n t›kanmas›na ve çevre
kirlili¤ine neden olur. Makinemi-
zin ilgi görmesi nedeniyle bayilik-
ler vermeye bafllad›k flimdiden
birçok ilin bayili¤i verildi. Dünya-
dan da çok büyük bir ilgi görüyor.
K›sa bir süre önce Portekiz, ‹talya
ve Romanya’dan misafirlerimiz
geldi. Önümüzdeki hafta Frans›z-
lar geliyor. Amerika ile ise yaz›fl-
malar›m›z devam etmektedir.
Türkiye içinde ise 15 fiubat’tan
itibaren piyasaya vermeye bafllaya-
ca¤›z.
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Ankara’da start veren 
KOB‹ fuarlar›, 15 Aral›kta
2007’de Mersin’de son
buluncaya kadar 20 ilde
gerçeklefltirilecek…

KOB‹’lere “bilgi ve e¤itim”
sunmak amac›yla Ankara’da
start verilen KOB‹ Fuarlar›

(KOB‹F) 15 Aral›k 2007’de Mer-
sin’de noktalan›ncaya kadar 20 ilde
gerçeklefltirilecek. 

‹lki Ankara’da yap›lan KOB‹F’ye
Baflkent Organize Sanayi Bölgesi de
kat›ld›. Aç›l›fl›n› Sanayi ve Ticaret
Bakan› Ali Coflkun yapt›¤› fuara,
Baflkent OSB yönetimi tam kadro
kat›ld›.  Coflkun fuar alan›nda bu-
lunan Baflkent OSB’nin stand›n›
gezdi ve Baflkent OSB Baflkan› fia-
di Türk’den bilgi ald›. 

KOB‹’lerin stratejik önem tafl›-
yan bilgi eriflimi, vizyon oluflturma
ve profesyonellik konular›ndaki
eksiklerinin giderilmesi hedefle-
nen KOB‹F, bu hedefine uygun
olarak, firmalar› ihtiyaçlar› konu-
sunda do¤ru adreslere yönlendi-

rip, küreselleflen ekonomik iliflki-
ler aç›s›ndan ihtiyaçlar›n yeniden
tan›mlanaca¤› platformlar da yara-
tacak. 

KOB‹’lerin temsilcileri fuarlar
boyunca panel, workshop ve semi-
ner gibi etkinliklere kat›lma ola-
na¤› da bulacak. 

26 Ocak 2007’de Ankara’da

Atatürk Kültür Merkezi’nde baflla-
yan 2007 KOB‹F Bilgi ve E¤itim
Fuarlar› s›ras›yla; Antalya, Adana,
‹zmir, Bursa, ‹stanbul, Gaziantep,
Kayseri, Trabzon, Erzurum, Malat-
ya, Konya, Çorum, Eskiflehir, De-
nizli, Samsun, Diyarbak›r, Adapa-
zar›, Manisa ve Mersin’de yap›lma-
ya devam edilecek.

Baflkent OSB KOB‹F’de
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Baflkent Organize Sanayi Bölgesi
öncü rolünü d›flar›ya aç›l›mda
da sürdürüyor. Teknolojideki

yeni geliflmeleri yak›ndan izlemek ve
uluslararas› iliflkilerini gelifltirmek ama-
c›yla yurt d›fl›na aç›lan Baflkent OSB,
Almanya’n›n Braunschweig kentinde
yap›lan Getunivation Kongresi’ne kat›l-
d›. Kongrede Baflkent OSB’yi Baflkan-
vekili Cavat Kömürcü ve Baflkent Yat›-
r›m Afi görevlisi Cihan Kayhan temsil
etti.

Baflkanvekili Cavat Kömürcü Al-
manya’n›n Brunschweig kentinde yap›-
lan, Türkiye’den YÖK ve ODTÜ, Al-
manya’dan HRK ve Braunschweig Tek-
nik Üniversitesi’nin organize etti¤i Ge-
tunivation Kongresi’nde Baflkent OSB
ve Çevre Projesini Baflkent Yat›r›m Afi
görevlisi Cihan Kayhan ile beraber ta-
n›tt›.

Baflkent OSB Baflkanvekili Cavat
Kömürcü, kat›ld›klar› kongre ve Al-
manya’daki çal›flmalar›yla ilgili bilgi ve-
rirken,  Türkiye’nin Avrupa’ya uyumu
ve Avrupa Birli¤i adayl›¤› sürecinde
Türk-Alman iliflkilerinin özellikle Ar-

Ge alan›nda daha da önem kazand›¤›-
n› anlatt›. Böyle bir dönemde Getuni-
vation Kongresine kat›ld›klar›n› hat›r-
latan Cavat Kömürcü flöyle konufltu:

“Türkiye’de ve Almanya’da ileri tek-
noloji ve araflt›rma gelifltirme faaliyetle-
rinin kalbini üniversiteler oluflturmak-
tad›r. Bu kapsamda Türkiye’de bulu-
nan üniversitelerin ve araflt›rma ensti-
tülerinin dinamizmini; Almanya’daki
benzeri kurulufllar›n birikimi sayesinde
Ar-Ge alan›nda birçok iflbirli¤i olana¤›-
n›n ortaya ç›kt›¤›n› gördük. Bu oluflu-
ma Türkiye ve Almanya’da faaliyet gös-
teren sanayi kurulufllar› da entegre edi-
lebildi¤i takdirde, çok ciddi bir Ar-Ge
iflbirli¤i altyap›s› oluflturmak mümkün-
dür. Biz de hem Baflkent OSB’nin,
hem de kat›l›mc›lar›m›z›n bu olanak-
lardan yararlanabilmeleri ve ayn› za-
manda yurt d›fl›ndaki bu kurulufllarla
iflbirli¤ini gelifltirebilmeleri için neler
yap›labilece¤ini araflt›rd›k, bu yönde

görüflmelerde bulunduk. Bunun yan›
s›ra, bölgemizdeki baz› projelerilere
uluslararas› destek bulmak için baz› te-
maslar›m›z oldu.

Örne¤in,  Getunivation Kongresi
çerçevesinde yap›lan Çevre Teknoloji-
leri ve Sürdürülebilir Kalk›nma Biri-
mi’nde Baflkent OSB’nin Çevre Projesi-
nin tan›t›m› yapt›k.”

Çevre Projesi konusunda iflbirli¤i-
nin gerçekleflmesi halinde çevreye du-
yarl› ve sa¤l›kl› bir sistem oluflturulaca-
¤›n› belirten Kömürcü, “Bu çal›flmalar
sonucunda, Avrupa Birli¤i Çevre Ko-
misyonu, Dünya Sa¤l›k Örgütü vb.
uluslararas› kurumlardan özel sertifika-
lar ve belgeler al›nabilecektir” dedi.

Bu belgelerin dolayl› olarak kat›l›m-
c›lar›m›z›n yurtiçi ve yurtd›fl› ifl olanak-
lar›n› artt›raca¤›n› ifade eden Kömür-
cü, “ Bu çal›flmalar, di¤er Organize Sa-
nayi Bölgelerine göre bizi farkl› k›la-
cakt›r” diye konufltu. 

Baflkent OSB d›fla aç›l›yor
Baflkanvekili Cavat 
Kömürcü Almanya’n›n
Brunschweig kentinde 
yap›lan Türkiye’den YÖK ve
ODTÜ, Almanya’dan HRK ve
Braunschweig Teknik Üni-
versitesi’nin organize etti¤i
Getunivation Kongresi’nde
Baflkent OSB ve Çevre 
Projesini Baflkent Yat›r›m 
Afi görevlisi Cihan Kayhan 
ile beraber tan›tt›.



BÖLGE MÜDÜRLÜ⁄Ü: 
Mal›köy/Temelli/ANKARA
Tel: 0.312.640 11 00 (8 Hat)
Faks: 0.312.640 11 11
e-mail: admin@baskentosb.org

‹RT‹BAT: 
Ziyabey Cad. 3.Sok. No:5/15  
06520, Balgat-ANKARA    
Tel&Faks: 0.312.285 63 25-32
www.baskentosb.org 

Sahibi: 
Baflkent OSB 
Yönetim Kurulu Ad›na Baflkan
fiadi TÜRK

Yay›na Haz›rlayan:
CEGAM 
0312 441 37 23

Yay›n Koordinatörü: 
Cavat KÖMÜRCÜ

Yay›n Kurulu:
Av.Abidin fiAH‹N
Cavat KÖMÜRCÜ
E. Yaflar ALIÇLI
Mehmet ERG‹N

Baflkent OSB ll. etapta ODTÜ ile birlikte
planlanan savunma sanayi özel 
bölgesine, savunma sanayinde faaliyet
gösteren firmalar›n ilgisi art›yor.

Baflkent OSB’ye ilgi yo¤un

Sa¤l›k birimi
faaliyete geçti
Baflkent Organize Sanayi Bölgesi (Baflkent
OSB) nin sa¤l›k birimi hizmete girdi. [ 2’de ]

Baflkent OSB’nin itfaiye
teflkilat› göreve 
bafllad› [ 2’de ]

ASELSAN, ROKETSAN, TA‹, HAVELSAN
ve FNSS Savunma Sistemleri A.fi’nin yetkili-

lerine Baflkent OSB’de brifing verildi. 
Baflkent OSB Yönetim Kurulu Baflkan Veki-

li Cavat Kömürcü ile ODTÜ B‹LT‹R Baflkan›
Prof. Dr. Mustafa ‹lhan Gökler taraf›ndan veri-
len brifingde, bölgede bugüne kadar yap›lan ça-
l›flmalar, bundan sonra yap›lacak çal›flmalar ve
hedefler konusunda firmalara bilgi sunuldu,
firma yetkililerinin sorular› yan›tland›. [ 11’de ]
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